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SUPLEMENT

FORMACIO PROFESSIONAL

LA FORMACIO PROFESSIONAL A SANT HILARI
SOC un alumne de Formació Professional de Sant 

Hilari.El primer que vull dir és
que,com l'any passat,estem passant molt fred.Si aquests moments 

existeix F.P. a Sant Hilari,és gràcies a l'Ajuntament 
hilarienc que se n'ha cuidat des d'un començament.

Aquest mateix any,1'Ajuntament ha col·laborat 
amb bastantes coses i en paguen d 'altres.Aquest any,però,ja no 

estem junts amb Arbúcies,sinó que depenem de Blanes.
Fa dos anys, els d'.Arbúcies van agafar un piló 

de màquines d'escriure i material de tota classe,resultant que a 
començament de curs no hi havia res de nostre.

L'any passat no volien fer la Professional 
aquí,a Sant Hilari,sinó a Arbúcies i,aquest any,no ha estat 

així perquè des de començament de curs ja es va fer aquí.
Després,el que vull dir,és que no podem jugar 

en lloc,puix que hi ha el senyor que es cuida de que 
no espatllem res,doncs,que ens limita molt.Però el que jo no sé, 

si això continua així,el proper any o d'aquí dos anys 
la F.P. podria decaure cada vegada més i,si els alumnes marxen 

a Arbúcies,la F.P. despareixerà.Per això,jo que sóc un alumne 
més i que veu el que està passant,vull que això es cuidi una

mica més i que no despareixi.


